

LATOOQC

DAVID GREELY-CLAUDE MÉTHÉ-DANA WHITTLE

un voyage dans deux traditions, au violon et en chanson
a trip inside two french traditions, on fiddle and in song



davidgreely.com

louisiane

claudemethe.com

québec

Veteran fiddlers **David Greely** (Louisiana) and **Claude Méthé** (Québec) invite you to connect the dots between their two vibrant traditions. For a quarter of a century, these two award-winning “porteurs de tradition” have made their mark as players and cultural ambassadors on both sides of the border. Accompanied by guitarist-singer-foot-percussionist **Dana Whittle**, they offer up songs and music that illustrate the respective differences and similarities of their dual French/North American roots. A chance to discover the magic of these living traditions in real-time. **Also offering fiddle and song workshops.**

LATOQC BOOKINGS + INFO

Dana Whittle / 450.750.5498 / amour@zigue.ca

David Greely / david@davidgreely.com

claudemethe.com/latoqc

Les violoneux **David Greely** (Louisiane) et **Claude Méthé** (Québec) vous invitent à traverser avec eux un pont entre deux traditions bien vivantes. Pendant un quart de siècle, ces deux porteurs de tradition chevronnés ont laissé leur marque comme musiciens et ambassadeurs culturels de chaque côté de la frontière. Accompagnés de **Dana Whittle** (guitariste-podorythmiste-chanteuse), ils proposent des airs et des chansons qui se rejoignent autant dans la diversité que la proximité de leurs racines franco-nord-américaines. Une chance de découvrir la magie de ces traditions actuelles.

Aussi disponible pour ateliers de violon et de chansons.

LATOQC BOOKINGS + INFO

Dana Whittle / 450.750.5498 / amour@zigue.ca

David Greely / david@davidgreely.com

claudemethe.com/latoqc